

RFP 1000162739 and 1000163364
QUESTIONS AND ANSWERS

Question 8: Point-Rated Evaluation Criteria **R2** states that “5 points will be awarded for each Subject Matter Expert Senior Consultant resource...up to a maximum of two (2) resources in each Subject Matter Expertise area” and “3 points will be awarded for each Subject Matter Expert Consultant resource...up to a maximum of two (2) resources in each Subject Matter Expertise area”. Based on this, it is our understanding that each SME area can have two resources from both resource categories and still receive points for all four resources for that SME area. For example, if 2 training SME senior consultants and 2 training SME consultants were proposed and found compliant, they would collectively count for 16 points. Can you please confirm this understanding?

Answer 8: Yes. In that case you would receive 16 points.

Question 9: Can you please provide clarity as to whether “socioeconomic or aboriginal consultations” represent a single SME area or two separate SME areas as it relates to the **R2** limit of “up to a maximum of two (2) resources in each of the following Subject Matter Expertise areas; communications, training, or socio-economic or aboriginal consultations (as related to Section 7.0 of the SOW)”

Answer 9: There are four (4) distinct subject matter expert areas.

DDP 1000162739 et 1000163364

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 8 : Selon les critères d'évaluation cotés **R2**, « 5 points seront accordés pour chaque conseiller en chef possédant une expertise en la matière... jusqu'à deux (2) ressources au maximum dans chacun des domaines d'expertise » et « 3 points seront accordés pour chaque conseiller possédant une expertise en la matière... jusqu'à deux (2) ressources au maximum dans chacun des domaines d'expertise ». Selon ce qui précède, nous comprenons que nous pouvons avoir deux ressources par domaine d'expertise dans les deux catégories de ressources et obtenir des points si nous disposons de quatre ressources par domaine d'expertise. Par exemple, si 2 conseillers en chef possédant une expertise en formation et 2 conseillers possédant une expertise en formation sont proposés et acceptés, 16 points seraient accordés.

Pouvez-vous confirmer cette supposition?

Réponse 8 : Oui. Dans un tel cas, vous obtiendriez 16 points.

Question 9 : Pouvez-vous préciser si « consultations des peuples autochtones ou socio-économiques » représente un domaine d'expertise ou deux domaines distincts en ce qui a trait à la limite (**R2**) de « deux (2) ressources au maximum dans chacun des domaines d'expertise suivants : communications, formation ou consultations des peuples autochtones ou socio-économiques (voir la section 7.0 de l'énoncé de travail). »

Réponse 9 : On compte quatre (4) domaines d'expertise.